



報名表 Application Form

相片

個人資料 Personal Particulars

*必須填寫

*中文姓名 Chinese Name:	*英文姓名 English Name: <small>(請以正楷填寫，證書以此姓名作實)</small>	*稱謂 Title: <input type="checkbox"/> 先生Mr <input type="checkbox"/> 女士 Ms
*出生日期 Date of Birth:	香港身份證/護照號碼 HKID/Passport No:	職業 Occupation:
*聯絡電話 Contact no.	已婚/單身 Married/Single:	教育程度 Education level:
通訊地址 Address:		*電郵地址 E-mail address:
緊急事故聯絡人 Emergency contact person: 姓名 Name: 電話號碼 Phone no.:		

報讀課程 Course applied for:

課程名稱 Course Name:	費用 Fee:
繳費方法 Methods of Payments: <input type="checkbox"/> 現金Cash <input type="checkbox"/> 支票Cheque <input type="checkbox"/> 易辦事EPS	合計 Total: 訂金 Deposit: 尚欠 Balance:

聲明 Declaration

1.本人聲明在此報名表格及附屬文件所載的資料,依本人所知均屬完全正確。所發之證書以表格上英文姓名為實,如有更改需另付費用。

I declare that all information in this application form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and complete. Applicant name shown on the printed certificate will be same as the name he/she has provided. Handling charge will be applied for each requested change.

2.本人同意如本人獲取錄入學,本人當遵守本社的規例。

I consent that if admitted, I will comply with all Rules and Regulations stipulated by the association.

3.本人已細閱報名表格之申請須知,並明白所以報名須知詳情均以本社課程手冊及網頁之最後更新版本為依歸。

I have read the "Notes for Application" in this application form and understand that the details of the Enrollment Guidelines are subject to revisions in the institute prospectus and the latest updates in the institute website.

4.已繳付學費或定金均不能退還。No deposit or school fee paid will be refunded.

5.對外部質素保證過程中, TQUK/TQUK ESEA將索取報讀學員之個人資料,亦會委派代表進行觀課(如需要時)。

For an external quality assurance, TQUK/TQUK ESEA will access applicant's personal data and visit lessons (when needed).

付款方式: 現金/銀行過戶/支票(兌現後始作實)

支票抬頭/賬戶名稱: 心觸樂健康服務社 / Joyful Care Service Association

銀行號碼: 040-645-328-00357 (大新銀行)

銀行過戶後,請把入數紙Whatsapp 9459 9047 / 或電郵: jcsa_af@yahoo.com.hk

郵寄/親臨地址: 九龍旺角彌敦道747號金都中心9字樓A室

網上付款: www.purity.hk

簽名 Signature: _____

日期 Date: _____

此欄由本學院填寫 For Official Use Only

收據號碼 Receipt no.:

學生編號 Student no.: